

TABLE OF CONTENTS 目 录

基于势能场的博物馆内行人疏散仿真研究

Simulation Study of Pedestrian Evacuation in Museums Based on Potential Energy Field

马闪闪, 李兴莉, 田江涛, 申哲玮, 魏宇腾 245

基于 5G “边云融合”控制技术的轨道交通屏蔽门加热系统研究

Research on the Heating System of Rail Platform Screen Doors Based on 5G “Edge-Cloud” Control Technology

李毅 260

高速公路施工区域的智能监测与预警技术研究综述

Summary of Intelligent Monitoring and Early Warning Technology for Expressway Construction Area

杨柳, 肖欠华, 高建, 孙业发 268

公路交通与区域经济的耦合协调水平研究

Research on the Coupling and Coordination Level of Highway Transportation and Regional Economy

张伟华, 黄玉娟 277

交通流运行状态下道路交通风险评价方法

Road Traffic Risk Evaluation Method under Traffic Flow Operation State

王立明, 杨舒天 290

非常态条件下靠泊青岛邮轮母港的风险控制与操纵要领

Risk Management of Berthing at Qingdao Cruise Home Port under Abnormal Conditions and Hints on Operation

丛丙民, 刘增 299

济青高速改扩建成本效益分析

Cost-Effectiveness Analysis of Reconstruction of Jinan-Qingdao Expressway

刘志鹏, 李冬麒, 王新, 施庆利, 韩国华 306

CRH3A 型动车组异常振动分析及解决方法研究

Study on Abnormal Vibration and Solution for CRH3A EMU

朱朝全, 严皓, 杜新宇 315

LNG 船舶夜间通航安全性的仿真研究

Simulation Study on Night Navigation Safety of LNG Ship

刘志辉 322

远程无人共享召泊车市场竞争力研究

Study on Competitiveness of Remote Unmanned Shared Parking Market

熊禹, 吴志运, 尹希庆..... 336

城市轨道交通碳减排测算

Calculation of Carbon Emission Reduction in Urban Rail Transit

何欣..... 348

车辆与新型柔性限高架碰撞简化模型研究

Research on Simplified Model for Collision between Vehicles and New Flexible Height Restriction Barrier

陶江峰..... 354

基于 CRCS 的空管安全风险指数评估

Air Traffic Control Safety Risk Index Assessment Based on CRCS

李佳珉, 王一帆, 黄洪运, 李梓珂, 蔡幽娜, 严欣怡..... 364